
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-19-182961 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid T. Berlijn, M. Raat, J. de Vries 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD raadscommissie 8 september Zomernota 

Datum waarop de vraag is gesteld 2 september 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de oriënterende commissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  (Tjeu Berlijn) Afgaand op de bijdrage van € 1,- per inwoner voor iedere gemeente zal de 

totale Westfriese bijdrage aan het VNG-congres ruim € 211.000,- zijn. Kunt u (globaal) 

aangeven hoe dit geld besteed zal worden? Is er bijvoorbeeld een (voorlopige) begroting 

van het congres beschikbaar? 

antwoord  Het budget is nodig om invulling te geven aan het VNG-congres en wordt o.a. ingezet 

voor:  

- Meerdaags parkeren 
- Het middagprogramma  
- De ontvangst 
- Het avondprogramma 
- En de marketing van de regio tijdens het VNG-congres 

 

De raadsleden worden o.a. in de regionale raadsledenbijeenkomsten geïnformeerd over 

de voortgang maar ook over de wijze waarop de raadsleden betrokken kunnen 

zijn/worden.  

 

2. (Mark Raat) De OZB-opbrengst is hoger dan verwacht. Zijn de tarieven dan niet te hoog? 

Het college heeft immers een tarief voorgesteld op basis van de waardeontwikkeling. 

Antwoord Tarief is berekend rekening houdend met de waardeontwikkeling. Autonome 

ontwikkelingen (nieuwbouw, verbouw, sloop e.d.) worden daarin niet meegenomen. 

Door deze ontwikkelingen ontstaat deze meeropbrengst.  

3. (Mark Raat) De nieuwe CAO kost meer dan begroot. De meicirculaire geeft de ruimte 

niet voor deze cao-stijging. De VVD graag de bedragen en percentages (2018 en 2019) 

weten. Hoeveel is begroot voor 2019 en hoeveel moet er nu bij in euro’s en procenten? 

Antwoord In de begroting 2019 is rekening gehouden met een loonstijging van 2,8% (inclusief 

stijging werkgeverslast pensioenen). Hiermee dekken we €253.126,- van het financiële 

effect van dit onderhandelingsakkoord. Het financieel effect voor 2019 van het akkoord 

bedraagt €380.000,-. Het verschil vragen we in deze zomernota. 

Per 1 januari 2018 zijn de salarissen met 1,5% gestegen. Per 1 juli 2018 is het 



 

 

Individueel Keuzebudget met 0,25% gestegen. Dit was opgenomen in de Cao Gemeenten 

1 mei 2017 – 1 januari 2019. Het financiële effect hiervan is verwerkt in de begroting 

2018 en verder. 

4. (Mark Raat) De krapte op de arbeidsmarkt leidt tot 25.000 structureel voor werving en 

selectie. Waarom wil het college dit structureel reserveren en niet incidenteel? Het lijkt 

beter om die afweging gewoon ieder jaar opnieuw te maken. 

Antwoord Al sinds 2017 geven we meer geld uit aan werving van personeel omdat we meer moeite 

hebben om vacatures in te vullen. Nu zien we dat we ongeveer een kwart van de 

vacatures niet in één keer kunnen invullen en alternatieve wervingskanalen moeten 

zoeken die vaak meer geld kosten. Volgens het CBS blijft de spanning op de 

arbeidsmarkt toenemen. 

5. (J. de Vries) Wat gebeurt er met de Tegel (blz 4) nu de grondexploitatie afloopt? Voor 

die beide andere locaties komen er voorstellen, waarom voor de Tegel (nu) niet? 

antwoord De boekwaarde van de Tegel moet worden afgewaardeerd naar agrarische waarde, maar 

dat wil niet zeggen dat de locatie wordt afgeschreven als woningbouwlocatie. We 

komen nog niet met een voorstel omdat we in 2019 niet voldoende capaciteit hebben 

om dit op te pakken. In de themaraad van 23 september komen we met een overzicht 

van de locaties waar we willen gaan bouwen met prioriteitsvolgorde. De Tegel maakt 

daar onderdeel van uit. 

 

 


